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ERIKA ŠTULAR (RTV SLOVENIJA): Premier, finančni trgi pričakujejo takojšnje ukrepanje, 
takojšnje ukrepe. Katere kratkoročne ukrepe lahko pričakujemo danes in kateri so za Slovenijo 
sprejemljivi? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ne samo finančni trgi, vsi skupaj potrebujemo tako 
kratkoročne kot dolgoročne ukrepe. Pri dolgoročnih ukrepih je zelo pomembno tudi, da imamo 
izdelan načrt, tako da se ve, kaj bo jutri, kaj bo pojutrišnjem, kaj bo drugo leto, ta načrt nastaja. 
Vsekakor pa potrebujemo tudi kratkoročne ukrepe, zato da bodo tiste države, ki danes dobivajo 
denar po ceni, ki je previsoka, da bodo preživele do takrat, ko bodo srednje in dolgoročni ukrepi 
prijeli. Če govorimo v jeziku, ki je tudi v dokumentih za tokratno zasedanje Evropskega sveta, 
bo nekje do konca leta prišlo do uskladitve glede nadaljnje integracije, tako na področju fiskalne 
unije oziroma fiskalne politike, bančne  unije, kjer odločno podpiramo bolj centralizirano in tudi 
enotno regulacijo oziroma nadzor nad finančnimi institucijami v Evropski uniji. Ravno 
pomanjkanje tega nadzora in pravil je delni razlog za to krizo, ki je v bančnem sektorju v 
številnih državah v Evropi in seveda vse to vodi tudi k poglabljanju politične unije. 
 
ERIKA ŠTULAR (RTV SLOVENIJA): So za Slovenijo sprejemljive tudi tiste ideje, ki pomenijo 
prenos dodatne suverenosti na Bruselj, ne zgolj na bančnem področju, ampak tudi širše? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Vse to, o čemer sem prej govoril, se pravi integracija 
teh politik, pomeni seveda nadaljnje prenašanje suverenosti, s tem pa tudi mehanizmov za 
reševanje odgovornosti in na ta način se Evropa gradi naprej. Gre enostavno za proces, ki teče 
že petdeset let, in to ni nič novega. Gre za prenos suverenosti, vendar za postopen prenos 
suverenosti, glede na to, da se vedno išče najmanjši skupni imenovalec. 
 
PETRA MIKLAVEC (SLOVENSKA TISKOVNA AGENCIJA): Premier, v Sloveniji močno 
odmeva  sodba oziroma odločitev sodišča o  izbrisanih. Ocenjuje se, da bo Slovenija morala 
plačati vsaj pol milijarde evrov odškodnin. Kakšen je vaš odziv na to sodbo? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA Pristojne institucije to sodbo še preučujejo. Lahko samo 
rečem, da Slovenija tega denarja nima, nimamo niti denarja za nujne potrebe, ne vemo, kako 
bomo spravili skupaj proračunsko politiko za naslednje dve leti, tako da odgovora na to 
vprašanje enostavno nimamo. 
 
 


